
                                     

Acta la Junta Municipal del Distrito Este

Nº de Acta: 11

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 29. julio . 2024

Hora inicio/fin: 20:00  /  21:00

Lugar: Cámara Agraria Local, Av Mare de Déu de Lledó, 16

Miembros asistentes:

SERGIO TOLEDO LLORENS
ALBERTO VIDAL GUERRERO
MARIA CARMEN HURTADO PALOMO
GONZALO ROMERO CASAÑA
JULIO TENA FORTANET
JOSÉ SEGURA PALLARÉS
VICKY AMORES HEREDIA
M.ª CRUZ JIMÉNEZ REDONDO
ESTEBAN ADELL BOIX

Miembros ausentes: 

MIGUEL SILVESTRE BALADO
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
JOAN BERNAT MAYOR

Presidente (PP)
Concejal (Vicepresidente - VOX)
Concejal (PP)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (PP)
Vecino (PSOE) 
AVV Rafalafena
AVV Dr. Marañón
AVV Bul.Vte. Blasco Ibáñez

Vecino (Alcaldía)
AVV Gumbau
AVV Rafalafena dels Tarongers
AFA CP Enriqueta Agut (*)

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Por el señor Presidente se abre la sesión dando paso al primer punto del orden 
del día:

1º.-  Aprobación del acta de la sesión anterior: 17/06/2024.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes.

2º.- Informe del Presidente.

El señor Presidente manifiesta su agradecimiento, en primer lugar, a los miembros 
de esta Junta de Distrito por el gran número de asistentes a las reuniones que se vienen 
llevando a cabo cada mes, consiguiendo un quorum en todas ellas e incluso, en un día 
como hoy  29  de julio, en las puertas de las vacaciones estivales. C
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El señor Presidente comenta, en segundo lugar, algunos temas de la última Junta, 
contestadas por los Servicios Técnicos: 

-  Las aceras de la  calle  Dr.  Ferrán están muy llenas  de chicles.  Se deberían 
limpiar.

R/ Se da traslado a la empresa para revisar la petición y actuar en  consecuencia

-  Se  solicita  una  mayor  limpieza  en  las  siguientes  ubicaciones:  detrás  de  la 
biblioteca Rafalafena donde está el  parque enfrente del  gimnasio  Suma y en la  Plaza 
Escultor Adsuara.

R/ Inspeccionada la zona se considera que el  estado es similar al  resto de la  
ciudad (se adjuntan fotografías). No obstante, para cualquier incidencia sobre limpieza se 
recomienda realizar la petición a través de la aplicación SMC.

-  Se  solicita  el  arreglo  de  aceras  en  las  calles:  Moncada,  Guitarrista  Fortea, 
Godofredo Buenosaires, Comanda Fadrell, Pare Ricardo y Santa Cruz de Tejeiro.

R/ Se ha procedido a revisar las calles indicadas y se procederá a reparar varios  
desperfectos detectados, a la mayor brevedad posible. El señor presidente añade también 
que para  hacer  una arreglo  integral  deberá prepararse un  proyecto  y  que tendrá  que 
demorarse al menos hasta que finalicen todas las obras correspondientes al proyecto de 
implantación  de  Zonas  de  Bajas  Emisiones  que  se  está  llevando  a  cabo  en  estos 
momentos.

3º.- Ruegos y Preguntas.

Interviene Vicky Amores Heredia (Asociación de Vecinos Rafalafena). La señora 
Amores aporta unas fotos en el que se aprecian un parterre con césped verde, que solo le 
faltaba cortarlo y el mismo parterre ahora en el que se ha arrancado todo el césped. Se ha 
puesto riego por goteo que ahí si parece que funcione, en el Paseo de la Amistad.

Fatal limpieza en la Av Lidon, se aportan fotos de hojas en el suelo.
Que el  10  de agosto  son las  fiestas  del  agua en  el  centro  social  de  la  calle 

Moncofar y solicitan la instalación de un cuadro de luz.
Pregunta que se está construyendo en el Paseo de Lidón a la altura de la rotonda 

donde cruza por debajo la Ronda Norte. El señor Presidente comenta al respecto que se 
trata de una vivienda unifamiliar.

Interviene  M.ª Cruz Jiménez Redondo  (Asociación de Vecinos Dr.  Marañón y 
Adyacentes). La señora Jiménez con relación al arreglo de aceras en las calles: Moncada, 
Guitarrista Fortea, Godofredo Buenosaires, Comanda Fadrell, Pare Ricardo y Santa Cruz 
de Tejeiro,  comenta que prefieren esperar  a la  realización  de un proyecto y  no hacer 
arreglos puntuales, que al final no dejan de ser unos parches.

Comenta también la poca iluminación de las farolas en la plaza Dr. Marañón como 
consecuencia de los árboles que hacen de pantalla. Dar una solución al problema.

Se reitera que huele mal en la calle Rafalafena.

Interviene  Esteban  Adell  Boix  (Asociación  Vecinos  Bulevar  Vicente  Blasco 
Ibáñez). El señor Adell pregunta cual es la tramitación para la colocación de un espejo en 
la vía pública por parte de un particular (una comunidad de propietarios).

El señor Adell, comenta que en las zonas de juegos en el Bulevar hay poca luz. A 
ver que solución se puede dar.

Reiterar que falta arreglar los bancos del Bulevar.
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Pregunta  el  señor  Adell  en  qué  situación  está  el  carril  bici  que  salió  en  los 

presupuestos participativos. Comenta el señor Presidente que están en la preparación del 
proyecto.

Pregunta también cómo está el tema de la red que falta en la pista de fútbito frente 
a la piscina provincial. El señor Presidente comenta que gracias al Patronato de Deportes y 
su  Concejala  M.ª  Carmen  Hurtado  Palomo  se  va  a  instalar  una  red  con  dos  postes 
laterales que facilitará el que no se salga la pelota a la vía pública.

Finalmente  el  señor  Adell  pregunta  por  las  obras  en  el  Recinto  de  Ferias  y 
Mercados. El señor Presidente comenta que las obras empezarán esta semana y durarán 
hasta  diciembre.  Estas  obras  van  a  consistir  en:  Sistema  contra  Incendios;  Sistema 
eléctrico, que no funcionaba; goteras del recinto; y baños.  A partir de diciembre se sacará 
una licitación del espacio y las obras consistirán en: insonorización (pantalla acústica) y 
parking subterráneo.

Interviene  José Segura Pallarés (Vecino PSOE). Antes de la intervención del 
señor Segura, el señor Presidente le manifiesta su agradecimiento por su gran talante y 
tono constructivo en todas sus intervenciones en estas reuniones de las Junta de Distrito.

El  señor  Segura  traslada  la  inquietud  de  los  vecinos  de  la  Av  Chatellerault, 
concretamente por el semáforo situado, dirección al mar, en el cruce con calle Río Tietar (a 
la derecha) y calle Benarabe (a la izquierda). En este cruce tanto los que bajan hacia el 
mar como los que suben hacia Castellón, tienen prohibido el giro a la izquierda y así está 
señalizado en ambos sentidos con una señalización vertical. Muchos vehículos hacen caso 
omiso  a  esa  señalización  y  giran  a  la  izquierda  produciéndose  en  muchas  ocasiones 
situaciones  de  peligro.  Se  solicita  que  se  tomen  nuevas  medidas  para  impedir  esta 
infracción.  Como  sugerencia,  colocar  la  señalización  de  prohibido  girar  a  la  izquierda 
encima del propio semáforo para una mejor visibilidad y una mayor vigilancia policial, si 
fuera preciso.

En esta misma Av Chatellerault encima de las aceras todavía existen las líneas 
del antiguo carril bici que por allí discurría. Se solicita si se podrían eliminar dichas líneas 
que pueden confundir a los usuarios de bicicletas.

También en la misma Av Chatellerault las farolas no hacen suficiente luz debido a 
que están por encima de los árboles, y estos hacen de pantalla. Se solicita una solución a 
este problema.

Finalmente el señor Segura recuerda lo del espejo en la calle Villavieja. El señor 
presidente comenta al respecto que ya se contestó por los servicios Técnicos en la Junta 
del 27 de mayo de 2024, en el que se consideraba que existía una visibilidad adecuada. 

Y no habiendo más asuntos que tratar se levanta la sesión, siendo las veintiuna 
horas, extendiéndose de ella la presente acta firmada por el Presidente y el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
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Acta de la Junta Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 11

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 29. julio . 2024

Hora inici/fi: 20:00 / 21:00

Lloc: Cambra Agrària Local. Av Mare de Déu de Lledó, 16

Membres assistents:

SERGIO TOLEDO LLORENS
ALBERTO VIDAL GUERRERO
MARIA CARMEN HURTADO PALOMO
GONZALO ROMERO CASAÑA
JULIO TENA FORTANET
JOSÉ SEGURA PALLARÉS
VICKY AMORES HEREDIA
M.ª CRUZ JIMÉNEZ REDONDO
ESTEBAN ADELL BOIX

Membres absents: 

MIGUEL SILVESTRE BALADO
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
JOAN BERNAT MAYOR

Presidente (PP)
Concejal (Vicepresidente - VOX)
Concejal (PP)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (PP)
Vecino (PSOE) 
AVV Rafalafena
AVV Dr. Marañón
AVV Bul.Vte. Blasco Ibáñez

Vecino (Alcaldía)
AVV Gumbau
AVV Rafalafena dels Tarongers
AFA CP Enriqueta Agut (*)

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Pel senyor President s'obri la sessió donant pas al primer punt de l'orde del dia:

1r.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior: 17/06/2024.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.

2n.- Informe del President.

El senyor President manifesta el seu agraïment, en primer lloc, als membres d'esta 
Junta de Districte pel gran nombre d'assistents a les reunions que es venen duent a terme cada 
mes, aconseguint un quòrum en totes elles i fins i tot, en un dia com hui 29 de juliol,  a les 
portes de les vacacions estivals.

El  senyor  President  comenta,  en  segon  lloc,  alguns  temes  de  l'última  Junta, 
contestades pels Servicis Tècnics: 

- Les voreres del carrer Dr. Ferrán estan molt plenes de xiclets. S'haurien de netejar.
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R/ Es dona trasllat a l'empresa per a revisar la petició i actuar en conseqüència

- Se sol·licita una major neteja en les següents ubicacions: darrere de la biblioteca 
Rafalafena on està el parc enfront del gimnàs Suma i en la Plaça Escultor Adsuara.

R/ Inspeccionada la zona es considera que l'estat és similar a la resta de la ciutat  
(s'adjunten fotografies). No obstant això, per a qualsevol incidència sobre neteja es recomana  
realitzar la petició a través de l'aplicació SMC.

-  Se  sol·licita  l'arranjament  de  voreres  als  carrers:  Moncada,  Guitarrista  Fortea, 
Godofredo Buenosaires, Comanda Fadrell, Pare Ricardo i Santa Cruz de Tejeiro.

R/  S'ha  procedit  a  revisar  els  carrers  indicats  i  es  procedirà  a  reparar  diversos  
desperfectes detectats, com més prompte millor.  El senyor president afig també que per a fer 
una arranjament integral haurà de preparar-se un projecte i que haurà de demorar-se almenys 
fins que finalitzen totes les obres corresponents al projecte d'implantació de Zones de Baixes 
Emissions que s'està duent a terme en estos moments.

3r.- Precs i Preguntes.

Intervé Vicky Amores Heredia (Associació de Veïns Rafalafena). La senyora Amores 
aporta unes fotos en el qual s'aprecia un parterre amb gespa verda, que només li faltava tallar-
lo i el mateix parterre ara, en el qual s'ha arrancat tota la gespa. S'ha posat reg per degoteig 
que ací si sembla que funcione, en el Passeig de l'Amistat.

Fatal neteja en la Av Lledó, s'aporten fotos de fulles en el sòl.

Que el 10 d'agost són les festes de l'aigua en el centre social del carrer Moncofar i 
sol·liciten la instal·lació d'un quadre de llum.

Pregunta que s'està construint en el Passeig de Lledó a l'altura de la rotonda on creua 
per davall la Ronda Nord. El senyor President comenta sobre  este tema que es tracta d'una 
vivenda unifamiliar.

Intervé M.ª Cruz Jiménez Redondo (Associació de Veïns Dr. Marañón i Adjacents). 
La senyora Jiménez en relació amb l'arranjament de voreres als carrers: Moncada, Guitarrista 
Fortea,  Godofredo  Buenosaires,  Comanda  Fadrell,  Pare  Ricardo  i  Santa  Cruz  de  Tejeiro, 
comenta que preferixen esperar a la realització d'un projecte i no fer arranjaments puntuals,  
que al final no deixen de ser uns pegats.

Comenta  també  la  poca  il·luminació  dels  fanals  en  la  plaça  Dr.  Marañón  a 
conseqüència dels arbres que fan de pantalla. Donar una solució al problema.

Es reitera que fa mala olor al carrer Rafalafena.

Intervé  Esteban Adell Boix  (Associació Veïns Bulevard Vicente Blasco Ibáñez). El 
senyor Adell pregunta quina és la tramitació per a la col·locació d'un espill en la via pública per 
part d'un particular (una comunitat de propietaris).

El senyor Adell, comenta que en les zones de jocs en el Bulevard hi ha poca llum. A 
veure que solució es pot donar.

Reiterar que falta arreglar els bancs del Bulevard.

Pregunta  el  senyor  Adell  en  quina  situació  està  el  carril  bici  que  va  eixir  en  els 
pressupostos  participatius.  Comenta  el  senyor  President  que  estan  en  la  preparació  del 
projecte. C
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Pregunta també com està el tema de la xarxa que falta en la pista de fútbito enfront de 
la piscina provincial. El senyor President comenta que gràcies al Patronat d'Esports i la seua 
Regidora  M.ª  Carmen  Hurtado  Palomo  s'instal·larà  una  xarxa  amb  dos  pals  laterals  que 
facilitarà el que no s'isca la pilota a la via pública.

Finalment el senyor Adell pregunta per les obres en el Recinte de Fires i Mercats. El  
senyor President comenta que les obres començaran esta setmana i duraran fins a desembre. 
Estes  obres  consistiran  en:  Sistema  contra  Incendis;  Sistema  elèctric,  que  no  funcionava; 
goteres del recinte; i banys. A partir de desembre es traurà una licitació de l'espai i les obres 
consistiran en: insonorització (pantalla acústica) i pàrquing subterrani.

Intervé  José  Segura  Pallarés (Veí  PSOE).  Abans  de  la  intervenció  del  senyor 
Segura, el senyor President li manifesta el seu agraïment per  la seua bona manera de ser i 
comportarse i to constructiu en totes les seues intervencions en estes reunions de les Junta de 
Districte.

El senyor Segura trasllada la inquietud dels veïns de la Av Chatellerault, concretament 
pel semàfor situat,  mirant cap a la mar, en l'encreuament amb carrer Riu Tietar (a la dreta) i 
carrer Benarabe (a l'esquerra). En este encreuament tant els que baixen cap a la mar com els  
que pugen cap a Castelló, tenen prohibit el gir a l'esquerra i així està senyalitzat en tots dos 
sentits amb una senyalització vertical. Molts vehicles fan cas omís a eixa senyalització i giren a 
l'esquerra produint-se en moltes ocasions situacions de perill.  Se sol·licita que es prenguen 
noves mesures per a impedir esta infracció. Com a suggeriment, col·locar la senyalització de 
prohibit  girar  a  l’esquerra damunt  del  propi  semàfor  per  a  una millor  visibilitat  i  una major 
vigilància policial, si calguera.

En esta mateixa Av Chatellerault damunt de les voreres encara existixen les línies de 
l'antic carril bici que per allí discorria. Se sol·licita si es podrien eliminar estes línies que poden 
confondre als usuaris de bicicletes.

També en la mateixa Av Chatellerault els fanals no fan suficient llum pel fet que estan 
per damunt dels arbres, i estos fan de pantalla. Se sol·licita una solució a este problema.

Finalment el senyor Segura recorda això del  espill  al  carrer la Vilavella.  El senyor 
president comenta sobre este tema que ja es va contestar pels servicis Tècnics en la Junta del 
27 de maig de 2024, en el qual es considerava que existia una visibilitat adequada.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint-i-una hores, 
estenent-se d'ella la present acta firmada pel President i el Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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